
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 12/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 314/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παραχώρησης της χρήσης δημοτικού 
χώρου στην ΑΝ.Α.Ε. για τη στέγαση των 
γραφείων της. 

 
       Σήμερα 9 Ιουνίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-6-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
ύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Κ. Συμεωνίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης Η. Σοφιανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος  
4. Γ.  Μιχαηλίδης Γ. Ορφανίδης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Μ. Τρανίδης   Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Α. Παπαστεργίου   Κ. Καπανίδης 
15. Γ. Κάκαρης  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Παπαστεργίου, Β. 
Γιαννουλάκης, Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, 
Η. Σοφιανίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 314/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 315/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Δελαβερίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος,  Χ. 
Γεωργιάδης. 

16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
22. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 317/2008 απόφασης προσήλθε ο 

κ. Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 318/2008 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ν. Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. 
Μωυσιάδης, Χ. Γεωργιάδης, Ε. Σοφιανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 329/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 344/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ε. Γουναράς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 345/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 351/2008 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Γ. Κάκαρης. 

23. Ι. Καλαϊτζίδης 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στην Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο 

σώμα τα εξής: 
Δήμαρχος: Η Αναπτυξιακή Ανώνυμη Εταιρεία του Δήμου ζητά την 

παραχώρηση της χρήσης του 3ου ορόφου του δημοτικού κτιρίου επί της οδού 
Μητροπόλεως 55 για την στέγαση των γραφείων της. Ζητώ τη συζήτηση και λήψη 
απόφασης εκτάκτως επί του θέματος επειδή εκκρεμεί η ολοκλήρωση των ενεργειών 
στον συμβολαιογράφο. Θα πρέπει άμεσα να πάρουμε αυτή την απόφαση ώστε να 
δηλώσουμε πού θα στεγαστεί για να προχωρήσει η διαδικασία γιατί έχουμε κολλήσει 
και πρέπει να υπογραφούν τα συμβόλαια. 

Σκουμπόπουλος: Δεν είναι αιτιολογία αυτή κε Πρόεδρε. Δεν καταλάβαμε σε 
τι συνίσταται το έκτακτο. Πρώτα πρώτα δεν ιδρύθηκε ακόμη η εταιρεία. Ας ιδρυθεί 
και μετά θα δούμε πού θα την πάμε. Διώχνουμε τις υπηρεσίες του Δήμου έξω από τα 
κτίρια για να φέρουμε νεοσύστατες εταιρείες αμφιβόλου προέλευσης; 

Δήμαρχος: Δεν διώχνουμε καμία υπηρεσία έξω από δημοτικό κτίριο, 
οποιαδήποτε υπηρεσία μετακινείται, αυτό γίνεται με συζήτηση μεταξύ και των μελών 
της υπηρεσίας και της διεύθυνσης του Δήμου, οποιεσδήποτε μετακινήσεις γίνονται 
και για το οικονομικό νοικοκύρεμα αφού ήδη μετακινήθηκαν δύο υπηρεσίες κι 
έχουμε γλιτώσει πολύ υψηλά ενοίκια και εν πάσει περιπτώσει δεν ξεσπιτώνεται 
κανένας εδώ και δεν είναι κανένας δυσαρεστημένος για να είναι ευχαριστημένος 
κάποιος άλλος. Η Αναπτυξιακή είναι ένα απολύτως απαραίτητο εργαλείο και για την 
προώθηση των μελετών για το Δ΄ ΕΣΠΑ. Εάν είχατε την πρόνοια να προχωρήσετε ή 
να ξεκινήσετε κάποιες μελέτες, δεν θα υπήρχε αυτό το λαχάνιασμα τώρα για να 
προλάβουμε να τρέξουμε κάποια πράγματα. Είναι λοιπόν απολύτως έκτακτο κε 
Πρόεδρε και ζητώ το σώμα να βοηθήσει σ΄ αυτή την κατεύθυνση γιατί πρέπει να 
προχωρήσουν οι διαδικασίες. 

Πρόεδρος: Επιμένετε κε Σκουμπόπουλε κατά της πρότασης της Δημάρχου; 
Σκουμπόπουλος: Επιμένω κε Πρόεδρε ότι δεν αιτιολογήθηκε το έκτακτο του 

θέματος. Να ενημερωθούμε για την πορεία της Αναπτυξιακής, αν ιδρύθηκε, αν έχει 
νόμιμο διοικητικό συμβούλιο αλλά το θέμα δεν είναι έκτακτο. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου για συζήτηση και 
λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Ε. Σοφιανίδης, Μ. Σακαλής, 
Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 
 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 9-6-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου,  που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι με την υπ΄ αριθμ. 193/2008 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου συστάθηκε η «Αναπτυξιακή Ανώνυμη Εταιρεία (ΑΝ.Α.Ε.) Δήμου 
Βέροιας» με σκοπό την εν γένει ανάπτυξη της περιοχής του Δήμου Βέροιας. 

Η «Αναπτυξιακή Ανώνυμη Εταιρεία Δήμου Βέροιας» Δήμου Βέροιας ζητά 
την παραχώρηση της χρήσης 100,00 m2 του 3ου ορόφου στην Μητροπόλεως 55, για 
την στέγαση των γραφείων της. 

Σύμφωνα με το άρθρο 185 του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114) Δ.Κ. η δωρεάν 
παραχώρηση της χρήσης δημοτικών και κοινοτικών ακινήτων επιτρέπεται: 

 Με την απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού Συμβουλίου επιτρέπεται να 
παραχωρείται δωρεάν η χρήση δημοτικών ή κοινοτικών ακινήτων στο 
δημόσιο ή σε νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, για την αντιμετώπιση 



έκτακτης και επείγουσας ανάγκης. Η παραχώρηση ανακαλείται με όμοια 
απόφαση, εφόσον οι λόγοι που την είχαν υπαγορεύσει έχουν εκλείψει. 

 Επίσης με την ίδια διαδικασία, επιτρέπεταινα παραχωρείται δωρεάν η χρήση 
ακινήτων σε άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν αποκλειστικά και μόνον 
δραστηριότητα που είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα. 
Μετά τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 

σχετικά. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Παυλίδης: Αποφασίσαμε να συσταθεί η Αναπτυξιακή με απόφαση του Δ.Σ. 

και η επόμενη κίνηση ήταν ο νομικός του δήμου να πάει σε συμβολαιογράφο το 
καταστατικό. Όταν το πήγε στο συμβολαιογράφο για να σφραγιστεί και να πάρει 
μετά το ΑΦΜ, από τη Νομαρχία ζητήθηκε να περιγραφεί, όπως περιγράφεται στο 
άρθρο 2, η έδρα της Αναπτυξιακής και για να περιγραφεί πρέπει να υπάρχει είτε 
παραχωρητήριο είτε ενοικιαστήριο. Για τη συντόμευση της διαδικασίας θεωρήθηκε 
καλύτερο να περιγραφεί αυτός ο όροφος ως έδρα αφού η Δημοτική Αστυνομία θα 
πάει σε άλλο κτίριο. Αν θέλετε περιμένουμε και 15 και 20 μέρες αλλά τι θα κερδίσει 
ο δήμος; Το ζητάει ο συμβολαιογράφος και νομίζω ότι μπορούμε να το κάνουμε. Αν 
είναι τόσο δαπανηρό ή ανώφελο, τότε να περιμένουμε. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Καλαϊτζίδης: Πότε το ζήτησε αυτό ο συμβολαιογράφος; 
Παυλίδης: Σήμερα το πρωί το ζήτησε από το νομικό του δήμου. Πρέπει να 

περιγραφεί ποια είναι η έδρα ώστε να βγει μετά και η σφραγίδα που θα πάει στην 
Εφορία και θα λέει Αναπτυξιακή Α.Ε. Δήμου Βέροιας με τάδε διεύθυνση. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Είμαστε αντίθετοι κε Πρόεδρε και τοποθετήθηκα ήδη στην 

αιτιολόγηση του εκτάκτου. Δεν μπορούμε να διώχνουμε δημοτικές υπηρεσίες έξω 
από τα δημοτικά κτίρια αντί να τις συγκεντρώνουμε και να τις οργανώνουμε 
καλύτερα και στην ουσία να φέρνουμε νέα υπηρεσία εκεί. Όπως γνωρίζετε εμείς δεν 
την ψηφίσαμε αυτή την Αναπτυξιακή γιατί ο Δήμος έχει Αναπτυξιακή, συμμετέχει 
στην Αναπτυξιακή του νομού και κακώς έγινε αυτή η επιχείρηση. Έτσι θα 
δημιουργήσετε καινούργια ανοίγματα στον δήμο που ήδη έχετε δημιουργήσει αλλά 
θα τα πούμε στον απολογισμό. 

Χατζηαθανασίου: Όπως γνωρίζετε κύριοι συνάδελφοι κι εγώ είχα αντιρρήσεις 
για την Αναπτυξιακή αλλά πάρθηκε η απόφαση για τη δημιουργία της. Από τη στιγμή 
που δημιουργήθηκε έχουμε χρέος να στηρίξουμε την προοπτική λειτουργίας της και 
δράσης της. Έχουμε χρέος έτσι ώστε να πετύχει κι αν αποτύχει τότε ας αποτύχει μόνη 
της. Με αυτή τη λογική λοιπόν οφείλουμε να βάλουμε πλάτη στην Αναπτυξιακή. 
Είναι γνωστό πως για να πάρει ΑΦΜ χρειάζεται στέγη, δεν μπορεί αλλιώς να κάνει 
τα επόμενα βήματα. Εκεί θα σκοντάψουμε τώρα; Και στο κάτω κάτω της γραφής πάει 
σ΄ ένα χώρο του δήμου απ’ όπου φεύγει η Δημοτική Αστυνομία η οποία πάει επίσης 
σε δημοτικό χώρο. Άρα γίνεται αξιοποίηση των χώρων και δεν διώχνεται κάποια 
υπηρεσία. Συγκροτούνται, νοικοκυρεύονται, μαζεύονται μέσα σε ιδιοκτησίες του 
Δήμου. Πραγματικά δεν μπορώ να καταλάβω γιατί να μην υποβοηθήσουμε τη 
λειτουργία αυτής της Αναπτυξιακής. 

Στο σημείο αυτό αποχώρησε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Δημάρχου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Ε. Σοφιανίδης, Μ. Σακαλής, 
Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-6-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 



2.- Την  αριθ. 193/2008 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η σύσταση Αναπτυξιακής 
Ανώνυμης Εταιρείας στον Δήμο Βέροιας. 
3.- Το αίτημα της παραπάνω εταιρείας για παραχώρηση της χρήσης του 3ου ορόφου του 
δημοτικού κτιρίου επί της οδού Μητροπόλεως 55.  
4.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως διατυπώθηκαν 
κατά τη συζήτηση του παρόντος θέματος.  
5.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρου 95 & 185 του Ν. 3463/2007 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης του 3ου ορόφου του 
δημοτικού κτιρίου επί της οδού Μητροπόλεως 55, εμβαδού 100,00τ.μ. στην 
Αναπτυξιακή Ανώνυμη Εταιρεία (ΑΝ.Α.Ε.) του Δήμου Βέροιας, για τη στέγαση των 
γραφείων της.  
 Γ) Εξουσιοδοτεί την Δήμαρχο Βέροιας Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη 
για τη σύνταξη και υπογραφή της σχετικής σύμβασης. 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  314 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-6-2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


